
S SEJE PREDSEDSTVA OK SZDL

Kdaj zdravstveni dom?
Uresničevanje III. samoprispevka / Krttika evidentiranja

Predsedstvo občinske konierence
SZDL je na seji prejšnji leden poleg dru-
gih vprašanj obravnavalo uresničevanje
III. samoprispevka v Ljulbjani in zaključi-
lo postopek evidentiranja za" organe ob-
činske konference SZDL v novem man-
datnem obdobju.

Organi SZDL v občini si že lep čas
prizadevajo za uresničitev programa III
Ijubljanskega samoprispevka. ki vsebuje
poleg številnih drugih ob|ektov ludi zida-
vo zdravstvenega doma za Bežigradom.
Sprva je bil ta obieKt načrtovan v novi
soseskl v Spodnjih Složicah, ker pa za to
območie m bil sprejet zazidafni načrt, je
bila nova lokacija določena za Ruskim
carjem. Ker se za začetek gradnje ni na-
redilo nič kaj dosti, je konec lanskega
teta občinska konferenca terjala, da se z

amandmajem vključi zičava 20 Sežigrad
v letošnjo mestno resolucijo. To se je
sicer zgodilo. kakega otjpljivega koraka
naprej pa ie vedno ni. Že poleti, konec
julija, je predsedstvo temeljito obravna-
valo to vprašanje, in sicer odločeno, da
BeiigrajČanom zagotovi celottvo, zane-
sljivo in točno informacijo, kakšna je
usoda zdravstvenega doma, saj se med
drugim žirijo govorrce. da z gradnjo ne
bo nič. Poleti so člani predsedstva ugoto-
vili, da nimajo dovolj podatkov, da bi
Ijudem lahko povedali, kako bo z zdrav-
stvenim domom. Od pristojnih organov
(občinski in mestni izvršni svet, skupnost
III. samoprispevka) so zahtevali potrebne
podatke. Toda tudi na novo pridobljene
informacije še ntso razjasnile vseh vpra-
šanj. Za zdaj je zanesljivo le to. da so za
ZB Bezigrad izdelane in potrjene pro-

POZIV
Predsedslvo občlnske konference SZDL Ljubljana Bežfgrad pozlva Beži-

gra|ske delovne Ijudi In občane, organizlrane In združene v družbenopolitič-
nlh organizaci|ah. družbenih organlzacijah In druitvih, da se aktivno vključijo
v predkandldactfski postopek In da z novimi pobudami in predlogi za eviden-
tiran|e možnfh kandfdatov zagotovijo uslrezno ilrino in demokratičnost
postopka pri obHkovanju kadrovsklh predlogov za organe in funkcionarje
obiinske konference SZOL Prl ustvarjanju pogojev za takSno vključttev
delovnlh Ijudl in občanov lma|o poglavitno odgovornost vodetva osnovnih
organizaclj zveze komunistov, zveze slndikatov in zveze socialistične mla-
dine ter krejevnih organizacij zveze združenj borcev NOV tn SZDL, prav tako
pa vodstva druzbenih organizacij in društev.

Javna objava evidenllranih moinlh kandidatov nf tamo prlloinost za pred-
hodno opredeljevanje do že evldentlranih, temveč predvsem spodbuda za
razšlritev in dopolnfiev objavljenega seznama.

Pobude in predtoge za evidentiranje novih kandidatov in mnenja o že
evldenliranlh sprejema koordinacljski odbor za kadrovska vprašanja prl
predsedstvu OK SZDL Ljubljana Bežlgrad do izteka predkandidacljskega
postopka, li- do 31. oktobra letos.

gramske osnove, da je zk letos načrtova-
na le izdelava tehnične dokumentactje
ter odkup in priprava zemljiSČa. Na po-
dročju fmanciranja pa je še cel kup odpr-
tih vprašanj. Predsedslvp pričakuje v kar
najkrajšem času tudt te odgovore, pri Če-
mer je trdno odločeno, da je ireba pro-
gram III. samoprispevka izpeljati vključno
z gradnjo ZD Bežigrad. saj gre za naloge.
ki so jih delovni Ijudje in občani zaupall
pristojnim z glasovanjem na relerendu-
mu 0 uvedbi III, samoprispevka. Tega za-
upanja pa nihče ne bi smel izigrati!

Predsedstvo je precej pozornosti na
zadnji seji namenilo tudi rezultatom evi-
dentiranja za organe občinske konferen-
ce SZDL. Le-ta se bo namreč konec leta
{predvidoma 9. decembra) sešta na volil-
no-programsko sejo. s katero se bo zače-
lo novo 4-letno mandatno obdobje. Po-
trebne kadrovske priprave 30 se začele
že sredi junija, vendar so rezultati eviden-
liranja izredno skromni. V postopek se je
vključilo le pet predlagateljev, ki so skup-
no evidentirali le 16 kandidatov (5 za
predsednika. po enega za podpredsedni-
ka in sekretarja ter 9 za člane predsed-
stva). Širina postopka in število evidenti-
ranih nikakor nista zadovoljiva, zato je
predsedstvo ostro grajato vse. ki so na
tem področju naredili premalo, pravza-
prav nič- Sprejelo je poziv. ki ga objavlja-
mo, računajoč, da bodo konec oktobra
rezultati boljši, da ne bo več samo govor-
jenja o štrini in demokratičnosti kadrov-
skih postopkov in o več kandidatih za
posamezno dolžnost, temveč da bodo re-
zultati potrjevali in omogočali takšno rav-
nanje. Hkrati je predsedstvo sklenilo jav-
no objaviti vse doslej evidentirane kandi-
date, da bi se zainteresirani lahko o njih
predhodno izrekli v predkandidacijskem
postopku in da bi ta kratek seznam Še
dopolnili. Navsezadnje. doslej ni bil evi-
dentiran še nihče niti za nadzorni odbor
niti za amdinjstrativno-finančno komisijo
niti za žirijo za podeljevanje priznanj OF,
vse to pa so organi konference,

A. Š.


